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La comarca perd competitivitat
i torna a situar-se en els valors de
l’any 2013. Així ho confirma l’in-
forme que elabora anualment
l’Associació d’Empresaris del
Garraf i el Penedès (Adepg) i que
fa una anàlisi de les 41 comarques
de Catalunya. Aquest estudi ava-
lua les possibilitats que ofereix
l’entorn territorial en el desen-
volupament d’activitat econò-
mica, a partir de paràmetres ur-
banístics, empresarials i socials. 

Tradicionalment, el Vallès
Oriental havia ocupat la setena
posició al rànquing, però aquest
any perd dos punts i se situa en
la novena posició, per darrere de
l’Alt Camp i Osona, que malgrat

que sempre estaven per sota,
enguany han passat per davant.
El rànquing l’encapçalen el Bar-
celonès i el Vallès Occidental.

Segons l’estudi, un dels prin-
cipals paràmetres competitius
que té la comarca és la disponi-

bilitat de sòl i espai per a activi-
tat econòmica, però aquest any
no li ha servit per mantenir-se en
la seva posició tradicional. 

La situació geogràfica també
ha estat sempre un punt positiu

per a la bona competitivitat de la
comarca i enguany no ha estat di-
ferent. Les millors qualificacions
del Vallès Oriental, però, es tro-
ben en l’àmbit de la innovació i
el desenvolupament tecnològic
(ocupa la setena posició), dos fac-
tors que tenen una relació estre-
ta amb el pes important de les ac-
tivitats industrials que hi ha al te-
rritori. 

PER QUÈ PERD POSICIONS?
Tot i que la comarca té bones qua-
litats per poder ser molt compe-
titiva, el que és cert és que en els
darrers anys, i a causa de la crisi
econòmica, han empitjorat al-
guns dels factors importants que
es tenen en compte per valorar si
una comarca és més o menys
bona en termes de competitivitat.

Un dels principals motius
del descens de posicions de la co-

marca en aquest rànquing és,
sens dubte, el retrocés en la qua-
litat de les infraestructures. En
aquest sentit, el Vallès Oriental se
situa en la 21a posició. Aquest és
un dels principals factors dels
quals es queixen els diferents

representants empresarials. El
director general d’Unió Empre-
sarial Intersectorial, Joaquim
Colom, assegura a aquesta pu-
blicació que, malgrat no estar d’a-
cord amb tot el que diu l’estudi,

considera que “ens serveix per re-
clamar la necessitat d’una con-
nexió directa amb el Vallès Oc-
cidental, Osona i el Maresme”.

La taxa d’atur i el percentat-
ge de treballadors amb contrac-
tes temporals també han passat
factura a la comarca a l’hora de
valorar-ne la seva competitivitat.
I és que en els darrers anys, la
taxa de contractació temporal
al Vallès Oriental frega el 90% i
la situa com a una de les deu co-
marques de Catalunya on més
contractes temporals es fan.

El darrer factor que ha re-
percutit en la pèrdua de compe-
titivitat de la comarca és la man-
ca de recursos per a l’educació i
la formació ocupacional. Una
assignatura pendent que reclama
Colom i que molts ajuntaments
ja han avançat que milloraran
durant aquesta legislatura. 
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Menys competitius
» La comarca perd dos punts en el rànquing de competitivitat i se situa en la novena posició 
» El retrocés en la qualitat de les infraestructes és un dels principals motius que ho expliquen

Pamela Martínez
VALLÈS ORIENTAL

La taxa d’atur i la

manca de recursos

per a l’educació,

altres factors negatius

La comarca se situa

per darrere de l’Alt

Camp i Osona 

en el rànquing

El retrocés en la qualitat de les infraestructures, la taxa d’atur i la manca de recursos per a l’educació han estat els factors que han fet perdre competitivitat a la comarca. Foto: Google Maps
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Un diari plural Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

Blanques , “Junts pel Sí” amb
partits i entitats sobiranistes, ju-
guen i prenen la iniciativa, les fit-
xes de l’escaquer es mouen. De les
negres hi ha qui s’enroca, la Torra
Mariano Rajoy amb el Rei amb
cara de pomes agres, molts es
mouen en funció de la llista, hi ha
qui fan burleta i ironia com la
Dama Sáenz de Santamaria i el
Cavall Margallo, els peons de Po-
demos, IVC o EUiA que fan el seu
joc sense cap transcendència, els
alfils del PSC i Unió corrent a
munt i a vall sense tenir gens clar
què han de fer ni quin camí se-
guir, les torres del PP i Ciutadans
encastellats en les seves dèries, el
cavall del PSOE fent saltirons
amb promeses de canvis que ja
no se’ls creu ningú. 

Jugada mestra, mentre les pe-
ces negres es distreuen amb els
peons blancs, els cavalls blancs de
la CUP, tenen clar què han de fer
i arrasen els peons negres. Blan-
ques passen de la defensiva a l’o-
fensiva, on cada una de les peces
sap què ha de fer, desplegades so-
bre l’escaquer en posició d’atac,
amb la tàctica estudiada i intel·li-
gent, els moviments de les peces,
han de ser ràpids i precisos, sense
vacil·lacions. És l’hora de saber en
quin bàndol es juga, sense enga-
nys ni subterfugis; ara sabrem qui
és qui i si juguen a blanques o ne-
gres, tots es van posicionant sense
ambiguïtats i el ventall electoral
quedarà clarificat. 

Durant la partida caldrà sa-
crificar fitxes, segur, però serà per
a obtenir un bé general i col·lectiu
com és la independència, per
aconseguir un estat nou amb una
societat més justa, igualitària i fe-
liç. Ara va de debò, amb aquest
panorama, xec i mat al Rei. 

4Això promet
per Jordi Lleal

#ConversaTensa#JuntsPelSí #Desglaç

4Gràcies Catalunya
per Paco Escudero 

La mare ha marxat a València,
com cada estiu. Quan torni farà
95 anys, ella diu sempre que va
amb l'any i així no se li obliden
els anys que compleix. Jo crec
que cada any es renova, ja que
cada any està més jove i és més
sàvia. Amb l'edat ha agafat un
cert aire de serenitat i lucidesa.
Sempre ha estat una dona in-
tel·ligent i elegant. 

Recordo quan anava a bus-
car-la a les botigues on la des-
crivien com una dona alta i
molt educada. Ella és així. Bé, ja
no tan alta, però continua tenint
una educació exquisida. Enyo-
ra el seu Madrid natal i els ra-
cons que han estat l’esceno-
grafia de la seva infantesa: el
carrer Carretas, els Jerónimos
o el lleó de Las Cortes, estàtua
en què pujava al damunt quan
anava a escola, entre altres in-
drets. Sempre en parla d'això,

amb joia, però també amb do-
lor pels fets terribles de la seva
infància. 

La mare, com tota la família,
estima Barcelona i Catalunya, la
capital i el país que ja fa molts
anys li van brindar una nova
oportunitat, i lloc onhem nascut
i crescut els seus fills, nets i
besnéts. Ens mira comprensiva
pel fet que avui gairebé tots si-
guem independentistes. La fa-
mília s’ha fet en aquesta terra i
ens sentim catalans perquè som
catalans. Els nostres cognoms
s'han barrejat amb cognoms
autòctons, si és que un cognom
te importància. I els records de
la terra d'origen s'han diluït en
les vivències d'aquesta. I aquí es
quedarà la mare, al costat de l'à-
via. Perquè aquí vam donar ter-
ra a les nostres arrels, i aquí han
crescut les nostres branques.
Gràcies Catalunya.

@eduardorepi: Cansados, desesperados
porque España no tenía miras de cambiar,
tomaron la decisión de cambiar ellos. El 27
Catalunya #JuntsPelSi Llibertat.

@RafaelPradas: Tots els dies són històrics
per una raó o altra, però el restabliment de
relacions entre Cuba i Estats Units ho és
realment.

@Will_1981 El Miguel Ángel Revilla pot
passar-se pel folre la confidencialitat de la
conversa entre Mas i el rei, veig. Està bé,
això.

Quan es va tancar el principi d’a-
cord de la llista del “sí-sí” de
CDC, ERC i la Santíssima Tri-
nitat del sobiranisme organitzat
–ANC, Òmnium i AMI-, Jordi
Sànchez, president de l’Assem-
blea i extraordinari jugador de
pòquer, va marxar cap a Via La-
ietana. En un bar d’aquest de
franquícia –aquesta mena de
factories de la maionesa– va
prendre una canya i un parell de
pintxos. Es va descomprimir
amb una cerveseta.

El dia abans va picar unes
galetes de Camprodon, les Bir-
ba, a les cinc de la tarda a Palau.
És el preu que s’ha de pagar per
reunir-se amb un president que
la gana no el fa córrer. El procés
no és el Palace, ni els Sants
Jordi generosos del tripartit.
Això és prou clar. 

La cerveseta és un bon ex-
emple d’allò que configura l’in-

dependentisme, estigui en-
quadrat en la llista del “sí-sí” o
en la indispensable llista de la
CUP. La cerveseta i les Birba
demostren que l’independen-
tisme és la nova aliança estra-
tègica de les classes populars,
treballadores i mitjanes per la
igualtat; pel benestar; pel bé
comú; per acabar amb una
economia concessional i una
oligarquia fatxenda que s’ha
demostrat ineficient i forasse-
nyada; per garantir la salut,
l’ensenyament i la justícia so-
cial. Hi ha qui diu defensar el
mateix però, ves per on, ho vol
sotmès a la voluntat de la co-
rona espanyola. I, a més, diuen
que són d'esquerres. Fins i tot,
diuen que són tan d'esquerres
que seran capaços de donar
lliçons d'esquerranisme a Da-
vid Fernàndez, Muriel Casals,
Toni Baños o Quim Arrufat. 

per Quico Sallés, periodista d’El Singular Digital

4Una canya i dos pintxos
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@Marta_catalonia: M'encanta sentir Raül
Romeva dient que si ens suspenen el go-
vern o el parlament, tiraran pel dret igual-
ment... M'encanta! #JuntsPelSí

@encampanya: Aquesta tarda un altre
equip vindrà a Barcelona i pagarà la
clàusula de rescissió de Pedro. Ja en van
vuit.

@cristina_pardo: El PP, sobre Guardiola:
"Los deportistas tienen que dedicarse al de-
porte". Y cuando el PP metió en el Senado a
Marta Domínguez y Abel Antón?

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

Amb la presentació de la llista unitària
al Museu d’Història de Catalunya, els
representants polítics i socials de l’in-
dependentisme ja ho han posat tot so-
bre la taula. El nivell d’unitat aconse-
guida, les principals cares visibles  i el
full de ruta presentat per la candidatura
‘Junts pel Sí’ ja estan fixats, i res d’ai-
xò ja no es podrà canviar. Així, és su-
ficient per aconseguir la majoria abso-
luta al Parlament? No ho sabrem fins
al 27 de setembre, però les primeres
sensacions de qui els escriu són posi-
tives pel sobiranisme. Sobretot, per un
motiu: perquè les forces que s’han
unit generen credibilitat i il·lusió.

Cap altra combinació ho estava
aconseguint, així que només quedava
aquesta via, i la contundència de veure
Mas i Junqueras units i tutelats per Car-
me Forcadell, Muriel Casals i sobretot
Raül Romeva, fa pensar que aquesta ve-
gada va de debò. El full de ruta és cre-
ïble també: declaració d’intencions in-
dependentistes al Parlament just després
del 27-S –que ha d’arribar a orelles es-
panyoles i europees-, inici de l’elabora-
ció de la Constitució mitjançant un
procés de participació ciutadana, en-
llestiment de les estructures d’Estat pa-
ral·lelament i proclamació de la inde-
pendència de Catalunya.

Immediatament després, s’hauria
d’aprovar una llei de transitorietat jurí-
dica per funcionar al màxim ja amb lleis
pròpies, i es convocarien noves eleccions
ja constituents, després de les quals el
nou Parlament ja amb tots els partits per
separat redactarien la Carta Magna. 

Els nous comicis se celebraran, com
a molt, el març de 2017. A més, l’acord
deixa ben clara una cosa: la proclama-
ció de la independència i la llei de tran-
sitorietat jurídica s’aprovaran fins i tot
si l’Estat Espanyol bloquegés l’autogo-
vern de Catalunya. El projecte no sona
gens ambigu, sinó precís i seriós, així que
en aquest sentit la seva credibilitat tam-
bé augmenta.  

A banda d’aquesta confiança, el pro-
jecte també necessita il·lusió. Només de
veure tanta gent junta arromangant-se,
ja en genera, però sobretot pels con-
vençuts. Ara bé, gestos com el més que
possible ‘fitxatge’ de Pep Guardiola per
tancar la llista de ‘Junts pel Sí’ a Barce-
lona fan somiar. Si bé l’exentrenador del
Barça no serà diputat en cap cas, aquest
input sumat a la gentada que s’espera a
la Meridiana l’11 de setembre –aquest di-
marts s’han obert les inscripcions per la
mobilització– i a altres figures que do-
naran la cara, faran que molts absten-
cionistes potencials tornin a creure en el
projecte i alguns dubtosos entre ‘Junts
pel Sí’ i ‘Catalunya Sí que pot’ es deci-
deixin pels primers.

Mariano Rajoy ja ha dit que “està
preparat” per una eventual proclamació
d’independència post-27S, i que si algú
ho fa, “seria un atac frontal a la llei i a les
normes de convivència. No té precedents
en el món civilitzat”, ha reblat. Amb l’em-
branzida de la credibilitat i la il·lusió que
pot agafar ‘Junts pel Sí’, però, haurà de
fer-ho molt bé per aturar la plena sobi-
rania sense que es noti que Espanya ja
no forma part del ‘món civilitzat’.

4Generen credibilitat i il·lusió
per Guifré Jordan 

Per Catalunya s’entén... o almenys això
és el que manifestament creu el presi-
dent del govern espanyol Mariano Ra-
joy. I ho repeteix tantes vegades com li
convé, fins i tot, com ha fet aquests dies
davant de la presidenta de Polònia. Po-
lònia, un país, per cert, que si fem honor
a la seva pròpia història, també tingué
moments on la seva independència na-
cional era una quimera, segons els ho-
mòlegs catastrofistes de Rajoy de na-
cionalitat, en aquest cas, prussiana-ale-
manya o russa. La història presenta ben
sovint sorprenents coincidències que po-
den deixar en evidència a aquells que la
desconeixen o que volen interpretar-la
segons el seu particular gust i patró.

Rajoy també ens fa recordar al sovint
recordat i admirat Jacques Delors quan
davant la imminència, ell potser en di-
gué irrealitat, de la implosió iugoslava,
s’atreví a afirmar, els polítics d’estats ja-
cobins tenen aquests costums inverte-
brades, que un cop separades Croàcia i
Eslovènia, que no albiressin, en cap
cas, la seva futura adhesió a la Unió Eu-
ropea. Avui, no cal insistir-hi, ambdós es-
tats en formen part. També els senyors,
més casposos val a dir, de l’extinta
RDA, començant pel gerontòcrata Ho-
necker, gosaren predir que la poc o gens
democràtica Alemanya Oriental, i el
seu mur de la vergonya, persistirien pels
segles dels segles, en aquest cas no crec
que ho acabessin amb un amén. Al bo i
rus d’Andrei Amalrik el condemnaren en
vida a una persecució típica dels més
sublims règims totalitaris i a un maleït
ostracisme, quan no es tractava de me-
nysteniment en tota regla de la part de
la intel·lectualitat dita progressista, per

fer-nos amatents que la Unió Soviètica
no aniria gaire més enllà de l’any 1985.
També Hitler no podia perdre la guer-
ra i, per a Marx, la revolució passaria pri-
mer en un país industrialitzat com Gran
Bretanya, no pas a l’endarrerida i feudal
Rússia; i tantes altres coses que palesen
que el determinisme, com a creença,
peca d’excés de voluntarisme i manca de
prudència i coneixement.

Catalunya ha de ser el que els cata-
lans vulguem i si la llista conjunta, ara ja
més definida, assoleix la majoria que al-
guns, esperem que molts, anhelem el
procés no pot tenir aturador. Deia un po-
lonès, que m’agrada recordar, que la for-
ça de la raó ha de sempre imposar-se a
la raó de la força. AdamMickiewicz,
progenitor de la frase, no veié la inde-
pendència del seu país, malgrat que
potser la intuí, però certament ens mos-
tra el camí a seguir. La raó, això és la de-
mocràcia i la pau, com a valors indefu-
gibles en el nostre caminar vers la nos-
tra independència nacional. Si a això hi
afegim la unitat i coherència d’actuació
dels catalans, llavors el camí ja serà fet.

El darrer pas, potser el més evident,
però també el que presenta majors difi-
cultats. Internes, dubtes i pors davant el
nou escenari, i externes pel que fa a pres-
sions davant del reconeixement del nou
estat. El que ens cal, si som majoria, és
no mirar enrere, com fa Lot a la Bí-
blia –no la seva esposa– i recordar dos
savis adagis llatins: fortuna audaces
iubat idividere et impera. El primer ens
l’hem d’aplicar; i el segon evitar-lo. No li
donem la raó a Rajoy. No ens ho merei-
xem encara que, de vegades, les coses es
podrien fer més senzilles i millor.

4No hi haurà independència
per Marc Gafarot 
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Sembla que finalment el parc de
Bombers de Granollers serà re-
modelat. La Generalitat ha fet
públiques les bases del contracte
de serveis per assistir tècnica-
ment la redacció del projecte exe-
cutiu i l’estudi de seguretat i salut,
així com la posterior direcció fa-
cultativa de les obres de la refor-
ma, ampliació d’espais tècnics i
millora del parc en general. El go-
vern destinarà un pressupost
d’uns 40.000 euros a aquesta re-
modelació.

El parc de bombers de Gra-
nollers va ser inaugurat l’any 1977
i només ha estat reformat en una
ocasió, l’any 1993, cosa que fa
menester millorar les condicions
generals d’un equipament que
s’ha quedat petit i obsolet.

Així doncs, aquestes obres

serviran per habilitar i condicionar
l’exterior del parc, amb una nova
porta d’entrada de camions i tam-
bé per crear sales noves i remo-
delar els espais que només utilit-
zen els bombers, com poden ser el
menjador i els vestidors.

Les mancances del Parc de
Bombers de Granollers es van fer
evidents de manera especial l’es-

tiu de l’any passat, quan els bom-
bers van denunciar la presència de
rosegadors i insectes a les instal·la-
cions i les molèsties associades que
comportaven. De fet, vuit bombers
van patir picades de puces i un, fins
i tot, va haver d’agafar la baixa mè-
dica, a causa d’una reacció al·lèr-
gica. Enguany, però, no s’han de-
tectat problemes similars.

La Generalitat reformarà el Parc de Bombers de la Generalitat. Foto: Arxiu

La Generalitat encarrega 
les obres del Parc de Bombers
» Les reformes compten amb un pressupost d’uns 40.000 euros
» Es millorarà l’exterior del parc i les sales que utilitzen els bombers

El TSJC recomana la creació 
de nous jutjats penals i socials

JUSTÍCIA4Després de les quei-
xes dels juristes de la ciutat en
les quals denunciaven una so-
brecàrrega de treball i amb la
conseqüent creació de dos jut-
jats de primera instància tem-
porals a la ciutat, el Tribunal Su-
perior de Justícia de Catalunya
(TSJC) ha tornat a cridar l’a-
tenció per la manca de mitjans
en l’administració de justícia
del Vallès Oriental.

Segons la memòria del
TSJC, caldria obrir dos nous jut-
jats d’instància a la ciutat, un de
penal i un de social, a més dels
set que ja hi ha. Així doncs, el

text del TSJC afirma que  “és in-
admissible que hi hagi mòduls
del 200 o fins i tot el 250%”,
unes xifres que van denunciar fa
uns mesos els advocats, procu-
radors, secretaris judicials i el
degà dels jutges en una compa-
reixença pública conjunta.

Segons les dades del Torn
d’Ofici i Assistència al Detingut
(TOAD), la demanda de justícia
gratuïta al Vallès Oriental ha
augmentat un 6,7% respecte de
l’any passat, cosa que fa reco-
manar al TSJC que a més dels
nous jutjats de Granollers, tam-
bé s’obrin jutjats a Mollet.

ENTITATS4La família Quinco-
ces i l’Associació Amics del Xi-
prer han constituït formalment
la Fundació El Xiprer Vallès
Oriental, amb el suport de Cà-
ritas i l’Ajuntament de Grano-
llers.

La fundació neix per garan-
tir la continuïtat d’aquest pro-
jecte i tindrà per missió tenir
cura dels valors essencials, que
són acompanyar i acollir les
persones, crear un espai de pau
i respecte, dedicant especial

atenció als que pateixen situa-
cions de fragilitat, precarietat i
exclusió social.

Els Estatuts de la Fundació
El Xiprer Vallès Oriental acullen
en la composició del seu  pa-
tronat la presència de Càritas
Diocesana de Terrassa i de l’A-
juntament de Granollers. En el
patronat també hi ha una re-
presentació dels voluntaris d’El
Xiprer, que segons afirma la
presidenta del patronat, Mercè
Riera, “són una peça clau per

dur a terme la feina de la fun-
dació”.

Aquests tres elements, vo-
luntaris en nom d’aquells que
dediquen el seu temps i esforços
a la fundació, Càritas com a
vincle entre les persones neces-
sitades i la Fundació i l’Ajunta-
ment pel seu suport i col·labo-
ració, són els eixos vertebra-
dors que juntament amb la fa-
mília Riera i l’Associació ciuta-
dana Amics d’El Xiprer faran ca-
minar plegats la nova fundació.

Societat | Juanjo Vera, guanyador del Ral·li Fotogràfic
El granollerí Juanjo Vera ha estat el guanyador del XVII Ral·li Fotogràfic Granollers es revela,
organitzat per la Xarxa de Centres Cívics i l’Associació Fotogràfica Jaume Oller i que enguany

tenia com a tema el comerç de Granollers. Vera s’ha emportat un premi de 299 euros. La 
segona classificada ha estat la granollerina Núria Bigas, que ha rebut un premi de 200 euros.

Redacció
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El Xiprer ja és una fundació

El Xiprer passa a ser una Fundació. Foto: Arxiu
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Les biblioteques de la ciutat 
fan una guia d’agricultura

SOCIETAT4Les biblioteques de
Granollers han elaborat una
guia documental dedicada a la
tradició agrícola de la comarca.
Sota el títol Productes del Vallès
Oriental, aquest document pre-
tén apropar i divulgar la rique-
sa de productes agrícoles que té
el Vallès Oriental i despertar l’in-
terès per aprendre a valorar-los.

Com indica la introducció,
“l’activitat agrícola al nostre te-
rritori s’està revitalitzant gràcies
a la feina de diverses associa-
cions i col·lectius que treba-
llen per a la recuperació de les
varietats locals i a favor d’una
major diversitat agrícola i d’au-
tenticitat dels productes”. El
document fa un repàs detallat
de tots aquests productes de la
terra (els cereals, l’olivera, la

vinya, els llegums, l’horta i la
fruita) i aporta molta informa-
ció addicional de cadascun
d’ells, com les fires que hi ha a
la comarca, receptes tradicio-
nals i actuals i recursos digitals
especialitzats. A més, també
compta amb un glossari on
s’expliquen nous conceptes i
termes que sorgeixen a partir de
la revitalització i revaloritza-
ció de l’agricultura, com són Km
0, agricultura ecològica o pro-
ducció integrada. 

Per elaborar la guia s’ha
comptat amb la col·laboració
del gastrònom Pep Salsetes, de
l’ambientòleg Jordi Puig i de Mí-
riam González de l’associació
de consumidors i productors
La Magrana Vallesana, entre
altres entitats. 

Del 22 al 30 d’agost Granollers
viurà en blanc i blau, els dos co-
lors que exemplifiquen una ma-
nera de fer festa, de motivació i in-
novació i d’incansable treball con-
junt. Torna la festa dels Blancs i
Blaus i enguany ho fa amb una
programació de més de 200 acti-
vitats per a tots els públics.

El gran protagonista de la
festa d’enguany serà, sens dub-
te, el Concurs de Rajolers, que
compleix 30 anys. El Palau d’Es-
ports tornarà a acollir la prova
que dóna sentit a la festa i en la
qual Blancs i Blaus intentaran
fer el nombre més gran de peces
per emportar-se el concurs. En-
guany, la prova serà més àgil i
dinàmica, ja que s’instaura un
protocol d’entrada i sortida dels
rajolers. A més, el concurs serà
retransmès en directe, com si es
tractés d’un partit d’handbol.

L’entrada a pista dels rajolers
estarà acompanyada de música
i llum. Un cop al terreny de joc,
en Miquel Locubiche i en David
Galí faran les peces de mostra.
A continuació començarà el con-
curs, en el qual els rajolers dis-

posen de quinze minuts, cinc
minuts per cairons, rajoles i
maons. Un jurat especialitzat,
aquest any dos membres del
Col·legi d’Aparelladors, valora-
ran l’execució de les peces.

En acabar, els rajolers sig-
naran les peces de mostra que
hagin fet a l’inici del concurs per
donar fe de l’acte i com a reco-
neixement de la feina. Aquestes
peces es guardaran i es couran.

El primer Concurs de Rajo-
lers es va fer l’any 1985 al parc
de Torras Villà. Per recordar
aquesta efemèride es farà, per
primera vegada, un mosaic al

Palau d’Esports amb la partici-
pació de tot el públic.

SOPAR DE FI DE FESTA
Per acabar com cal la festa, a
partir de les nou del vespre de
diumenge 30 d’agost el parc
Torras Villà torna a convertir-se
en l’espai per sopar junts, veu-
re els focs artificials i fer temps
tot esperant el veredicte de la
Festa Major.

El sopar es farà a l’esplana-
da de davant de les graderies i
està organitzat per la Comissió
de Festa Major. El preu del ti-
quet serà de sis euros.

Presentació de la imatge de la festa. Foto: Ajuntament de Granollers

Els Blancs i Blaus celebren els
30 anys del Concurs de Rajolers
Redacció
GRANOLLERS

Mongeta de ganxet, un dels productes que surten a la guia. Foto: Arxiu
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Després de 12 anys d’investigació,
els Mossos d’Esquadra han de-
tingut el presumpte autor de
l’homicidi del vigilant del super-
mercat Esclat del barri de Can Bo-
rrell. Es tracta d’un home de 35
anys, de nacionalitat espanyola i
veí del Prat del Llobregat. 

Els fets es remunten al 18
d’octubre de 2003, quan dos ho-
mes amb la cara tapada i armats
amb ganivets de grans dimen-
sions van entrar a l’establiment
comercial situat entre els carrers
Ferrer i Guàrdia, Gallecs i Nica-
ragua de Can Borrell. Un cop a
dins, van atracar l’establiment i es
van endur la recaptació. L’aldarull
va alertar el vigilant, Ángel de
Mingo, que va mirar de dissuadir
els atracadors sense fer cap acció,
només de forma verbal. Va ser

aleshores quan un dels dos indi-
vidus va atacar el vigilant, que
anava desarmat, i li va ocasionar
diverses ferides d’arma blanca al
tòrax. Malgrat els intents de rea-
nimació de diferents clients i del
personal sanitari que va arribar
poc després, la gravetat de les fe-
rides li van provocar la mort.

Aquella mateixa nit va apa-
rèixer a Santa Perpètua un turis-
me sostret amb el qual, pre-

sumptament, els dos atracadors,
juntament amb un conductor,
van desplaçar-se fins al super-
mercat. Els agents encarregats de
fer la inspecció ocular del vehicle
van localitzar-hi roba a través de
la qual van obtenir el perfil genè-
tic d’un dels assaltants, que els ha
portat fins al detingut.

Després de declarar en seu ju-
dicial, el jutge ha decretat l’ingrés
a presó del presumpte assassí.

Supermercat on es va produir l’homicidi. Foto: Google Maps

Detenen el presumpte autor 
de l’homicidi de l’Esclat del 2003
» Els fets es van produir el 18 d’octubre d’aquell any al barri de Can Borrell
» El vigilant del supermercat va morir després de ser apunyalat al tòrax

La senyera onejarà tota sola a
l’Ajuntament l’11 de Setembre
AGENDA NACIONAL4Han ha-
gut de passar 15 anys, però fi-
nalment la senyera serà l’única
bandera que onejarà als pals de
l’Ajuntament durant la Diada de
l’11 de Setembre d’enguany.  

La proposta va ser objecte de
debat en la junta de portaveus
de dilluns passat a l’Ajunta-
ment a proposta del grup mu-
nicipal d’Ara Mollet–ERC-MES,
i va ser aprovada amb els vots
favorables de Canviem Mollet,
Ara Mollet–ERC-MES i CiU, i
els vots contraris del PSC, Ciu-
tadans i el Partit Popular.

No va tenir la mateixa sort la
moció presentada pel grup mu-
nicipal de CiU, en la qual es

plantejava la possibilitat que
Mollet s’adherís a l’Associació de
Municipis per la Independència
(AMI). CiU va proposar que
s’aprovessin els estatuts que re-
gulen l’associació i facultar l’al-
calde de la ciutat per signar els
documents necessaris per fer
efectius els acords d’adhesió.
La proposta va ser rebutjada
amb els vots en contra del PSC,
Canviem Mollet, Ciutadans i el
Partit Popular. 

La secció local de l’Assem-
blea Nacional Catalana, per la
seva banda, ja anunciat que en
el pròxim Ple municipal pre-
sentarà una moció per debatre
aquesta qüestió.

FORMACIÓ4L’Ajuntament ha
signat un conveni amb el Depar-
tament d’Ensenyament per pro-
moure, impulsar i desenvolupar
la formació dual del cicle forma-
tiu de grau superior d’Educació
Infantil de l’Institut Gallecs.

Segons el regidor d’Educació
i Ocupació, Raúl Broto, amb la
signatura d’aquest conveni “l’A-
juntament aposta clarament
per aquesta fórmula que com-
bina l’aprenentatge en una em-
presa amb la formació acadè-

mica i que es considera un mo-
del de futur i d’èxit a altres paï-
sos europeus”. 

En el cas de Mollet, l’objectiu
és impulsar la formació dual en
el municipi per millorar la qua-
lificació professional del perso-
nal de l’Educació Infantil. 

La durada d’aquest conveni
comprèn des d’aquest curs fins
al curs 2019/2020. Per aquest
any i el vinent la col·laboració es
concreta en la realització de
17,5 hores setmanals de pràcti-

ques remunerades de dos alum-
nes de segon curs de grau su-
perior d’Educació Infantil.
Aquestes pràctiques es realit-
zaran a l’EBM Els Pinetons i a
l’EBM La Filadora. 

Habitualment aquests tipus
de compromisos es fan entre els
instituts i el sector privat. Per
tant, la signatura d’aquest con-
veni converteix l’Ajuntament
de Mollet en pioner a tot Cata-
lunya en promoure i impulsar la
Formació Professional dual.

Comerç | El Mercat Municipal obrirà a l’agost
El Mercat Municipal de Mollet no tancarà les seves portes aquest mes d’agost. Així doncs, els 

consumidors podran seguir fent les seves compres habituals en aquest recinte, però amb l’horari
modificat. El Mercat oferirà el seu servei de venda al públic de dilluns a dissabte de 8 del matí a dos

quarts de tres de la tarda, excepte els divendres que romandrà obert fins a dos quarts de nou. 

Redacció
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Mollet, pionera en formació dual

Institut Gallecs on es fa la formació dual. Foto: Arxiu
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Cedeixen un local a Càritas
per a la Botiga Solidària

SOLIDARITAT4Càritas Parroquial
de Mollet convertirà el seu servei
de rober que ofereix a persones
amb pocs recursos en una botiga
solidària de roba de segona mà
oberta a tothom. Això serà possi-
ble gràcies  a la cessió per part de
l’Ajuntament d’un local on podran
executar el projecte.

L’objectiu de crear aquesta bo-
tiga solidària és aconseguir un ser-
vei més integrador adreçat a les
persones amb pocs recursos per
tal que puguin adquirir roba en
molt bon estat a preus molt as-
sequibles. Així mateix, també
s’oferirà una activitat de formació
pràctica en la qual les persones
que hi participin puguin realitzar
arranjaments a les peces de roba.

Amb la cessió d’aquest local,
situat al carrer Església 21, i se-
gons el conveni signat entre l’A-
juntament i Càritas, l’entitat po-

drà desenvolupar aquest projec-
te de botiga solidària de roba per
un període inicial de quatre anys.
El conveni també comporta la
creació d’una comissió de segui-
ment entre l’Ajuntament i Càritas
per vetllar pel bon desenvolupa-
ment del projecte.

Des de l’Ajuntament assegu-
ren que al marge d’aquest acord
de col·laboració, la coordinació en-
tre l’Ajuntament i Càritas Parro-
quial és contínua. L’entitat té com
a finalitat combatre la pobresa i
l’exclusió social realitzant un tre-
ball d’atenció social a persones en
situació de vulnerabilitat.  Entre
altres programes, desenvolupa el
de servei de rober adreçat als
col·lectius de risc de Mollet. Des de
la regidoria de Serveis Socials de
l’Ajuntament es deriven a aquest
servei persones i famílies en si-
tuació de vulnerabilitat.

Dimarts passat es va obrir al
trànsit el nou ramal de connexió
entre la C-33 i la C-17 a Mollet, un
cop han finalitzat les obres co-
rresponents. El nou ramal, cons-
truït per la concessionària Invi-
cat, permet connectar aquestes
vies de comunicació en sentit
Granollers i millorar l’accessibi-
litat i la mobilitat dels usuaris de
l’autopista C-33, que utilitzant la
sortida número 1, a Mollet, volen
dirigir-se cap a Granollers per la
C-17. 

La posada en servei del nou
ramal directe estalvia als usua-
ris fer l’anterior itinerari per
l’interior dels ramals d’enllaços
de la carretera C-59 amb la C-17
o amb l’N-152a. A més, aquesta
actuació millora la seguretat
viària, en especial en el cas dels
vehicles pesants. 

L’alcalde de Mollet ha mostrat
la seva satisfacció davant “l’en-
trada en servei d’aquest enllaç, rei-
vindicat des de fa temps perquè
millora les condicions de mobili-
tat interna i de contaminació a la
ciutat, ja que estalvia el pas de
transport pesat per dins del nucli

urbà”. D’altra banda, segons ha
afirmat Monràs, aquest vial “afa-
vorirà l’activitat econòmica de la
zona industrial de Mollet i el Baix
Vallès i, per tant, contribuirà a la
generació d’ocupació”.

L’obra, que ha comptat amb
una inversió total de més de dos
milions d’euros,  s’emmarca en el
pla d’inversions acordades per la
Generalitat i les concessionàries
de la C-33 i la C-32 (Invicat i Au-
cat) que s’executaran fins al 2017.
El ramal, d’una longitud de 780
metres, té una plataforma de
7,50 metres d’amplada, dividida
en una calçada de quatre metres,

un voral dret de 2,5 metres i un
voral esquerre d’un metre. Neix
a la C-59, un cop superada l’obra
de fàbrica corresponent al pont
de l’enllaç sobre de la C-33 i es
manté paral·lel a la C-59 durant
uns 100 metres, després se se-
para del tronc i es dirigeix cap a
les vies del ferrocarril, conven-
cional i d’alta velocitat, que es tro-
ben en dos nivells.

Les obres s’han complemen-
tat amb els elements de drenat-
ge, seguretat i abalisament, sen-
yalització vertical i horitzontal,
així com de tancament del nou
ramal.

Enllaç entre la C-33 i la C-17. Foto: Generalitat de Catalunya

Entra en servei la nova
connexió entre la C-33 i la C-17 

Redacció
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Parets viurà quatre dies de 
Festa Major plens de novetats
SOCIETAT4Avui a les sis de la tar-
da, la Cercavila i el Berenar a la Pla-
ça de la Vila donaran el tret de sor-
tida a la Festa Major d’estiu del mu-
nicipi. Una festa que enguany arri-
ba carregada de novetats, entre les
quals destaquen l’espectacle Orí-
gens Destins, creat pel CEM Ma-
ria Grever, o el Holie Fest.

El pregó d’enguany anirà a cà-
rrec de la Colla del Ball de Gita-
nes, amb motiu del 40è aniversari
de l’entitat. La Nit de Teatre al Ca-
rrer, una de les activitats conso-
lidades del programa de la festa,
comptarà aquest any amb una
quinzena d’actuacions. Els es-
pectacles tindran lloc entre dos
quarts de set i les dotze de la nit

del divendres a diferents indrets
del Barri Antic. La Linera acolli-
rà de nou aquells grups amb mi-
llor sortida a la festa i comptarà,
un any més, amb els concerts d’A-
pache i Hotel Cochambre al parc
la Linera i les orquestres Rosale-
da i Maravella, a la plaça de la
Vila. No obstant això, les forma-
cions joves i bandes paretanes
també tindran un paper destacat
durant les nits amb la presència
de De cara a la Pared, Obeses, The
Downtown Beggars i Grushenka.

Com en edicions anteriors, es
faran les batalles entre els cava-
llers del Pla i el Serradal i una sei-
xantena d’activitats lúdiques i
culturals.

Durant aquest mandat els sous
dels càrrecs polítics del municipi
seran menors. El Ple de l’Ajunta-
ment ha aprovat rebaixar un 14%
el sou de l’alcalde, Sergi Mingote,
i un 8% el dels regidors amb de-
dicació completa. Així doncs, l’al-
calde cobrarà 50.000 euros bruts
l’any i els dos regidors a temps
complert 49.500 euros bruts l’any.
Els regidors amb una dedicació
del 53% de jornada percebran
26.235 euros i els del 23% cobra-
ran 11.385 euros bruts l’any. L’as-
signació total en sous per a l'equip
de govern serà, per tant, de
250.475 euros l’any. En aquest
sentit, Mingote assegura que amb
la mesura converteix “Parets en el
tercer municipi més gran de la co-
marca que aplica un estalvi tan
important”.

Aquesta rebaixa dels sous no-
més ha rebut el vot favorable del
PSC i C’s. Sumem Parets hi ha vo-

tat en contra i Ara Parets ERC,
NOPP i CDC s’han abastingut.

El portaveu de Sumem Pa-
rets, Antonio Molina, ha remar-
cat que votaven en contra de la
proposta perquè consideren que
“un sou brut de tres vegades el
sou mínim interprofessional se-
ria suficient”. Jordi Seguer, d’A-
ra Parets ERC,  ha afirmat que no
estan d’acord amb la partida de

dietes perquè creuen que el sou
de l’alcalde ja “hauria d’incloure
tots els conceptes” i ha assegurat
que proposaran la “reducció, al-
menys, del 50% del capítol de
dietes d’alcaldia”.

Durant el Ple també s’ha apro-
vat, a proposta del grup d’Ara Pa-
rets ERC,  la creació d’una taula
d’emergència social per ajudar les
famílies amb pocs recursos.

Rebaixen els sous de l’alcalde i els regidors a dedicació completa. Foto: Arxiu

El Ple rebaixa un 14% el sou de
l’alcalde i un 8% el dels regidors 

Equipaments | El municipi tindrà dos nous correcans
Dilluns vinent s’inauguraran els dos nous correcans situats a la plaça del Mirador

de Gallecs i a l’espai verd que hi ha entre el carrer de Víctor Català i el riu. Els
nous espais disposen d’una tanca perimetral d’una alçària suficient perquè els

animals no puguin saltar-la, i de dues portes de tancament automàtic. 
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Festa Major d’Estiu de l’any passat. Foto: Heribert Gallardo
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Més membres de protecció civil
amb formació bàsica obligatòria
LABORAL4L’Associació de Vo-
luntaris de Protecció Civil del
municipi ha augmentat el nom-
bre de membres amb formació
bàsica obligatòria. Així doncs,
l’entitat llagostenca ja té nou vo-
luntaris titulats.

Els dos membres que ara han
rebut la formació bàsica, José
Muela i José Muñoz,  són dues
persones ja veteranes en aquest
àmbit a la localitat.

El procés per anar rebent la
formació necessària es va iniciar
el 2004, quan es va crear l’Asso-
ciació de Voluntaris de Protecció
Civil de la Llagosta. Aquesta en-
titat substituïa l’Agrupació de

Voluntaris de Protecció Civil, que
va néixer el 1983. A poc a poc, els
membres de l’entitat han anat
passant pels cursos de capacita-
ció obligatoris. Ara per ara, només
dues de les onze persones que for-
men part de l’entitat tenen pen-
dent realitzar aquesta formació
bàsica. Per al president del vo-
luntariat de Protecció Civil a la
Llagosta, Manolo Muñoz, supo-
sa “un reconeixement important
i que aquestes persones puguin
actuar amb les garanties neces-
sàries”.  La legislació actual indi-
ca que, com a mínim, hi ha d’ha-
ver tres membres titulats per po-
der funcionar.

L’Ajuntament ha demanat a la
Generalitat de Catalunya una
subvenció per reduir el cost del
menjador de l’escola bressol
municipal Cucutras per al curs
2015-16. Segons fonts del con-
sistori, “l’objectiu de la petició és
donar suport a l’escolarització i

afrontar les possibles situacions
de dificultat alimentària dels
infants de zero a tres anys esco-
laritzats a la llar d’infants”.
Aquesta subvenció està adre-
çada específicament a les famí-
lies que es trobin en situacions
de vulnerabilitat.

D’altra banda, la Diputació
de Barcelona ha concedit una
subvenció de 6.523 euros a l’A-
juntament per al menjador de
l’escola bressol. Les famílies

amb infants matriculats al cen-
tre ja van presentar, en prime-
ra convocatòria, les correspo-
nents sol·licituds per accedir a
aquestes subvencions entre el 16
i el 30 de juny. Aquestes sol·li-
cituds estan ara en període d’a-
valuació i es preveu que entre l’1
i el 9 d’octubre s’obri una sego-
na convocatòria per poder ac-
cedir a aquests ajuts destinats al
menjador escolar de la llar d’in-
fants del municipi.

L’Ajuntament ha demanat una subvenció per reduir el cost de l’escola bressol municipal Cucutras. Foto: Google Maps

L’Ajuntament vol reduir el cost 
del menjador de l’escola bressol 

Cultura | Ante, subcampió de la Red Bull Batalla de Galls
El raper llagostenc Ante s’ha proclamat subcampió d’Espanya de la Red Bull Batalla de Galls, el
campionat nacional més important de rimes improvisades de hip hop. La competició consisteix

a improvisar rimes a ritme de hip hop en un breu temps, basant-se en les característiques del
raper rival. Aquest campionat consta de cinc eliminatòries i una final celebrada a Alacant. 
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Fa un mes que va ser investit
alcalde. Com valora les pri-
meres setmanes de feina?

Ha estat un mes intens, perquè no
hem tingut traspàs de competències
en algunes regidories i, per tant, en-
trar a l’Ajuntament ha requerit temps
i esforç. A més, també estem en un
moment en el qual el consistori ha
de negociar diferents convenis com
el de Cobega o la continuïtat de la
policia de Montmeló. Per tant, hem
tingut punts importants per treba-
llar intensament. 

Vostè parla d’una nova manera de
treballar. Com es materialitzarà?
Es materialitzarà en el fet que l’A-
juntament estarà obert a la ciuta-
dania i els càrrecs polítics sortirem al
carrer i participarem de la vida social
del municipi. Tot això lligat a les mi-
llores de les eines de participació lo-
cal, que creiem que és un tema im-
portant a desenvolupar. En aquest
sentit, volem reformular el Regla-
ment Orgànic Municipal i canviar
certes maneres de comunicar-se
perquè tot sigui molt més partici-
patiu i, sobretot, més transparent. 

Ja han començat a treballar per
reformular el Reglament Orgànic
Municipal?
Aquest tema encara no l’hem trac-
tat, perquè durant el primer mes
hem tingut altres prioritats. És una
qüestió que ens proposem fer a par-
tir del setembre o l’octubre. 

També es va comprometre a te-
nir un acord programàtic amb els
partits amb els quals forma
equip de govern. Com està, tot
plegat?
Podem dir que està al 50%. Ens ha-
víem proposat treure’l abans del 30
de juliol, però no sé si serà possible
per l’agenda de tots plegats. En tot

cas, ens comprometem a tenir-lo en-
llestit abans del 30 d’agost. 

I el Pla d’Actuació Municipal?
Hem de tenir en compte que l’acord
programàtic marca la línia a seguir
i el PAM l’execució d’aquesta línia. En
qualsevol cas, volem que el PAM es-
tigui enllestit abans del novembre,
perquè pugui tenir incidència en el
pressupost del 2016.

Segons vostè, els Serveis Socials
necessiten un nou enfocament.
De què es tracta?
Nosaltres pensem que els Serveis So-
cials han de ser eines que nodreixin
la població de mitjans per sortir
d’una situació puntual de la seva
vida que no els permet ser autosu-
ficients en algun aspecte. Actual-
ment tenim uns Serveis Socials amb
un caràcter molt assistencial i, per
això, volem reconvertir-los en eines
menys paternalistes.

Impulsaran algun tipus de pla
de xoc contra la pobresa?
Impulsarem  els plans que necessitem.
Per començar, necessitem marcar cri-
teris a l’hora de donar eines als ciuta-
dans que ho requereixin. Si veiem que
necessitem un pla de xoc, el farem. 

Alguns ajuntaments s’han bolcat
molt amb el tema dels desnona-
ments. Com està la situació a
Martorelles?
A nosaltres no ens consta que tin-
guem desnonaments al municipi.
Hem fet un seguiment i en el darrer
any hi ha hagut algun cas molt pun-
tual, però no ha estat un desnona-
ment com pròpiament el coneixem.
Som un govern sensible amb aquest
tema i en el cas que alguna família pa-
teixi aquesta problemàtica, hi inter-
vindrem i intentarem ajudar-la.

Un altre tema a tenir en compte és
el de la pobresa energètica...
Aquesta problemàtica ens preocupa
enormement, perquè ens consta
que molts dels nostres ciutadans la

pateixen. Per això hem començat a
tractar amb diferents entitats com ho
podem fer per revertir la situació. En
aquest sentit, tenim concertada una
reunió amb Som Energia, amb la qual
volem arribar a algun tipus d’acord
per aconseguir fer mesures reals per
acabar amb la pobresa energètica.

Una altra de les seves prioritats és
el foment de l’ocupació. Quines
mesures emprendrà?
De moment tenim una subvenció d’a-
juda a les empreses que contractin
personal de Martorelles, que la volem
ampliar i regular millor. Així doncs, vo-
lem dignificar els nostres treballadors,
però també ajudar les nostres em-
preses. Per altra banda, també hem
començat a treballar per revaloritzar
el polígon industrial i que noves em-
preses s’instal·lin al municipi. 

Canviem de tema i parlem d’ur-
banisme. Tenen pensat continuar
amb les millores de Can Sunyer?
L’anterior govern va fer el projecte
d’execució de la primera fase de la llei
de barris de Can Sunyer i nosaltres l’e-
xecutarem. De fet, si econòmicament
és possible, intentarem encarregar i
executar la segona fase. 

En el seu programa electoral par-
laven de transformar Can Ca-
rrencà. En què consisteix aques-
ta transformació?
En aquest cas ja hem començat a tre-
ballar-hi. Requereix un pressupost im-
portant i, per tant, estem treballant,
per una banda, per determinar quin
projecte volem i, per l’altra, per con-
cretar com el financem. Nosaltres
apostem perquè Can Carrencà es
converteixi en el centre social del po-
ble i això vol dir millorar la masia i el
seu entorn. A més, també volem que
sigui més agradable i, per això, en les
pròximes setmanes posarem il·lu-
minació a les pistes de sota, millora-
rem l’enjardinament, convertirem la
part de l’aparcament actual en una
plaça cívica per al municipi i volem
trobar alguna fórmula perquè l’en-

velat acabi sent un edifici d’obra po-
livalent, que permeti que el ric teixit
cultural que tenim pugui fer-hi acti-
vitats dignes.

CiU ha portat el conveni amb Co-
bega a la fiscalia perquè considera
que hi havia irregularitats. Ara
que l’han de renovar, vostès que
en pensen?
CiU va portar a la fiscalia una part del
conveni i des d’ERC sempre hem de-
fensat que qui tingués dubtes en el
rigor del conveni, el portes a la jus-
tícia i això és el que va fer CiU. El jut-
ge ja dirà el que calgui sobre aquest
conveni. Nosaltres, de moment,
hem començat a negociar amb
Coca-cola el nou acord. 

I anirà en una línia diferent de l’ac-
tual?
El problema no és tant el marc on
s’engloba el conveni, sinó si s’ha exe-
cutat correctament. Nosaltres tre-
ballarem en un marc semblant, però
garantirem que s’executi correcta-
ment. Hem de mirar que tots els con-
venis ho facin. Sobre el què es va fer
abans que nosaltres estiguéssim al
govern ja parlarà el jutge.

Com valoren el conveni de la Po-
licia Municipal amb Montmeló? 
La col·laboració ha estat molt posi-
tiva, sobretot per la gestió dels cos-
sos de policia propis que hem tingut,
però som conscients que el pes
que suposa això per al pressupost
està  sobredimensionat i, per tant,
hem de posar ordre al conveni que

s’acaba el 30 de juliol. De moment,
l’hem prorrogat fins a finals d’any.
Hem negociat amb Montmeló una
reducció del cost i durant la tardor
estudiarem alguna fórmula dife-
rent perquè a partir del gener aquest
servei no suposi un cost tan gran. 

La fórmula segueix sent una
col·laboració amb Montmeló?
Si els dos ajuntaments hi estem
d’acord, sí.

Fa uns dies van canviar la imat-
ge del butlletí municipal. Era
prioritari?
Sí, perquè volíem que fos un símbol
de la nova manera de fer de l’Ajun-
tament. Pensem que el butlletí ha
d’estar lligat al municipi i, per tant, ha
de tenir alguna cosa patrimonial que
el caracteritzi. Per això hem decidit
canviar-li el nom pel del Lledoner,
fent referència a l’arbre de Can Puig.
També li hem donat un nou enfo-
cament i a partir d’ara serà una re-
vista on hi haurà altres tipus de con-
tinguts i hi tindran cabuda tots els
partits polítics del poble.

En clau sobiranista, estarien dis-
posats a aplicar certa desobe-
diència civil en algun terreny de-
terminat?
Més que desobediència civil, serem
fidels a allò que marqui el Parla-
ment. Entenem que si el 27-S la ma-
joria de ciutadans tenen clar que vo-
len un estat propi, estarem al costat
de la població, del Parlament i del nou
govern de la Generalitat.

“Els càrrecs polítics sortirem
al carrer i participarem

de la vida social”

Perfil | Activista cultural, d’esquerres i independentista
Enginyer de l’edificació de professió i militant de les JERC des del 2001, Marc Candela 

arriba a l’alcaldia de Martorelles després d’haver estat regidor de Cultura i Joventut. 
Involucrat en entitats ecologistes i de defensa del territori com Greenpeace, és també un 

activista cultural, membre de la junta dels Castellers i de les colles dels Torrats de Mollet.

Marc Candela / alcalde de Martorelles (ERC)

Marc Candela ens rep un mes després d’haver estat investit alcalde. 
Ens explica cap on aniran els convenis que estan a punt de caducar, 

els canvis que pensa fer en determinats serveis i projectes del municipi 
i el paper que jugarà Martorelles a partir d’ara en el procés sobiranista.

Pamela Martínez
MARTORELLES
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Comença el segon cap 
de setmana de Festa Major

SANT FOST4Avui comença la
segona part de la Festa Major
del municipi. Seran quatre dies
plens d’activitats organitzades
per diferents entitats del poble.
Enguany, per segon any conse-
cutiu, l’Ajuntament ha decidit
celebrar la Festa Major en dos
caps de setmana per tal de po-
der acollir totes les activitats de
les entitats i facilitar l’assistèn-
cia i participació dels ciutadans
en tots els actes.

Així doncs, fins al 27 de ju-
liol els santfostencs gaudiran
dels Corretasques, correfoc,
focs, balls i un concurs de pae-
lles, entre altres.

Com a principal novetat,

destaca un espectacle familiar
amb festa de l’escuma a la Con-
reria. Aquest espectacle es fa en
substitució de la baixada de ca-
rretons, que aquest any no s’ha
pogut organitzar.

Pel que fa als espais de la
Festa Major,  la zona de ball es-
tarà ubicada de nou a la Bòbila
(av. Mauri davant pavelló 2), la
zona jove, davant el pavelló 2 i
la fira, al terreny de l’antic IES
(av. Aragó amb Av. Mauri). El
concurs de paelles també es
farà a la Bòbila. Des de l’Ajun-
tament es recorda que qui vul-
gui fer activitats que necessiten
inscripcions les ha de formalit-
zar en els terminis previstos.

Després d’una aturada a causa
del soterrament de la línia elèc-
trica, l’Ajuntament reprendrà
el Projecte d’Intervenció Integral
del barri de Can Sunyer en les
pròximes setmanes. 

En un principi, l’empresa
adjudicatària de l’obra, GICSA,
havia d’iniciar els treballs d’a-
rranjament de carrers però es
van haver d’aturar perquè no es-
tava adjudicat, encara, el sote-
rrament a una altra empresa
especialitzada. Aquesta adjudi-
cació es va concretar a la Junta
de Govern del passat dimarts 14
de juliol i a partir dels pròxims
dies es començarà a soterrar la
xarxa elèctrica dels quatre ca-
rrers que contempla la primera
fase del Projecte d’Intervenció
Integral del barri. 

Segons l’Ajuntament, “es
preveu que aquest soterrament
es realitzi en el mateix termini

que la primera fase de la reur-
banització, és a dir, en vuit me-
sos. Un cop soterrada la xarxa
elèctrica, l’empresa adjudicatà-
ria del projecte treballarà en
paral·lel amb l’encarregada de
fer el soterrament. Una de les
primeres línies d’actuació serà
l’arranjament de les voreres i la
calçada. 

El projecte contempla les
millores de les condicions de
mobilitat per als vianants, la

renovació completa de la xarxa
de subministrament d’aigua i
d’enllumenat públic, el soterra-
ment i millora dels serveis en ge-
neral (aigua, llum i gas) i la re-
novació dels paviments i senya-
litzacions, amb les conseqüents
millores socials que amb aques-
tes actuacions es preveuen.
Aquesta primera fase de reur-
banització del barri està previst
que tingui una durada un cost de
996.941 euros.

Reprendran la urbanització de Can Sunyer. Foto: Ajuntament de Martorelles

L’Ajuntament reprendrà 
la urbanització de Can Sunyer

Martorelles | Prorroguen el conveni de la Policia Municipal
El Ple del municipi ha aprovat la pròrroga del conveni de col·laboració amb 

l’Ajuntament de Montmeló per establir la prestació del servei de policia local en el 
terme municipal de Martorelles pels efectius del cos de la policia local de Montmeló.

Així doncs, el municipi comptarà amb aquest servei fins al 31 de desembre d’enguany.

Redacció
MARTORELLES
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Fa un mes que ha revalidat
l’alcaldia. Com valora les
primeres setmanes de feina?

Molt positives. Aquests dies hem
estat pensant com volem que si-
gui la legislatura i hem treballat en
els canvis que volem fer, com, per
exemple, practicar una política
municipal amb més reunions amb
els veïns. Estem en minoria i hem
de canviar la relació amb els grups
de l’oposició, així que hem de mi-
llorar la comunicació entre tots per
poder aconseguir allò que sigui mi-
llor per a Sant Fost.  

Com acaba de dir, governen en
minoria. Descarten fer algun
pacte de govern al llarg del man-
dat?
No descartem res. Però ara per ara
hem volgut començar amb sis re-
gidors i anar coneixent-nos una
miqueta més entre tots.

Però va haver-hi converses abans
de la investidura...
Sí, hem fet reunions amb tots els
grups polítics. Ja  sabem que ERC
no vol pactar i la resta, de moment,
vol fer una oposició constructiva.

Un dels temes polèmics és el
desviament de la B500. Vostès
no volen que passi pel mig del
poble i sembla que s’han acon-
seguit avenços al Parlament.
Com està la situació actual-
ment?
La setmana passada vam fer una
reunió amb el director general
de Carreteres, en la qual vam acor-
dar que ens tornaríem a veure
cap a l’octubre. De moment, ells
volen fer un estudi exhaustiu so-
bre quants cotxes passen per la ca-
rretera, a quines velocitats van, co-
mençar a estudiar una alternativa
de desviament i treballar conjun-

tament amb la comissió que es va
crear de veïns. Nosaltres estem a
favor que hi hagi un desviament
provisional per altres camins del
municipi. De tota manera, en el cas
que hi hagués una solució i un
acord entre l’Ajuntament, la Ge-
neralitat i la comissió, volem que
el poble voti si està d’acord en fer
el desviament. 

Sembla que el poble ja ha de-
mostrat que hi està d’acord. S’han
fet moltes mobilitzacions...
Sembla que sí, però ens agradaria
saber si la solució que finalment
sembli factible a la direcció gene-
ral de Carreteres és realment la que
vol el poble. 

Finalment hi haurà una rambla
compartida amb Martorelles?
A mi m’encantaria. Crec que aquest
projecte dignifica l’entrada del
nostre poble, però encara s’ha de
parlar si el projecte que va pre-
sentar Martorelles és el que final-
ment es faria. De tota manera, és
un projecte que actualment està
en una fase molt embrionària i
molt vinculat al fet que Carreteres
faci el desviament de la B500. 

En el seu programa parlava de
desenvolupar el POUM del mu-
nicipi. Ja s’ha començat a tre-
ballar-hi?
Encara no ho hem desenvolupat
del tot, però per ara hem aprovat
una reorganització del poble. Tenim
un POUM molt antic que, sens
dubte, s’ha de modificar, però ho fa-
rem a poc a poc. Ara per ara, la idea
és solucionar els neguits que tenen

els veïns, com ara tenir uns carrers
ben asfaltats, unes voreres que
compleixin, uns parcs infantils que
estiguin a l’altura i uns pavellons
dignes. L’ampliació del POUM la fa-
rem en funció de les necessitats i de
la mateixa situació econòmica.

La pobresa està afectant tots els
municipis de Catalunya. Tenen
pensat fer algun pla de xoc?
Crec que som uns dels Ajunta-
ments que més ajuda els seus
veïns. Fa uns anys vam crear un
menjador perquè la gent pogués
menjar tant al local com a casa
seva i els usuaris del menjador no
sabessin si els altres estan allà
per necessitat o per solitud. Quan
vaig presentar el projecte, to-
thom es va sorprendre, però creia
que era important enfocar-lo d’a-
questa manera. A part d’això,
també ajudem els veïns a pagar
l’aigua, la llum, el gas i en alguns
casos la hipoteca. Els membres de
la PAH van quedar sorpresos amb
aquestes accions, perquè som
dels pocs ajuntaments que fem
això. Estem fent una política social
important perquè és el que ne-
cessita la gent.

Quines mesures estan prenent
pel que fa a desnonaments?
Estem contínuament connectats
amb la PAH. Si trobem alguna fa-
mília en risc de desnonament, ho
comuniquem a la PAH i parlem
amb les entitats financeres, perquè
és un tema que ens preocupa
molt. Al poble no tenim pisos so-
cials, però intentem arribar a
acords amb Mollet, perquè la gent
no es quedi al carrer. 

Hi haurà més plans d’ocupació
enguany o haurem d’esperar a
més endavant?
Jo en tindria sempre, perquè la
gent el que vol és treballar, cobrar
un sou, poder pagar dignament les
seves despeses i mantenir les se-
ves famílies. Però la política d’o-

cupació no depèn dels ajunta-
ments, sinó del govern central i de
la Generalitat. I si ells destinen di-
ners a aquestes accions, nosal-
tres serem els primers a apuntar-
nos-hi. 

Finalment el projecte del Mercat
Municipal ha quedat en no-res.
Tenen pensada una alternativa?
De moment no tenim cap alter-
nativa, perquè amb la situació
econòmica actual no volem fer
grans projectes, sinó més aviat
ocupar-nos de les necessitats dels
nostres veïns.

Però el mercat era necessari...
Sí. De fet crec que era un bon pro-
jecte, perquè permetia al comerç
local poder tenir un bon espai,
però a l’inversor no li han quadrat
els números amb les modifica-
cions de la llei de mercats. De mo-
ment, el projecte està tancat, però
si l’inversor el volgués tornar a  ti-
rar endavant, els terrenys es po-
den edificar.

Quines mesures faran per pro-
mocionar el petit comerç?
Volem potenciar molt la informa-
ció als veïns i volem activar més les
fires per promocionar el comerç lo-
cal. Hem creat el carnet del jubilat,
amb el qual es poden gaudir de di-
ferents promocions. També es-
tem treballant amb el tema de co-
merç al carrer per veure si acon-
seguim donar més activitat al pe-
tit comerç local. 

Fa uns mesos vostè admetia
que no havien pogut fer alguns
projectes en la darrera legisla-
tura. Els trauran del calaix en
aquest mandat?
Esperem que sí. De fet, hem res-
catat el projecte dels esmorzars a
les escoles, que consistirà a donar
miniesmorzars als nens de famílies
amb problemes econòmics i de fa-
mílies que els poden pagar i volen
que els seus fills mengin bé. Els es-
morzars estan dissenyats d’acord
amb allò que consideren saluda-
ble els pediatres.

Per quan està previst?
Per l’any vinent. Ho vam intentar
fer en la passada legislatura i no va
acabar de quadrar, així que en
aquesta l’hem reconduït.  

Com pensen reduir l’endeuta-
ment de l’Ajuntament?
Estem dedicant tot l’estalvi eco-
nòmic a amortitzar préstec abans
d’hora. En aquesta legislatura no
farem inversions milionàries i pa-
garem el deute. El que no farem
segur serà apujar els impostos. 

Quin paper jugarà Sant Fost en
el procés sobiranista?
El que dictamini el poble. Cadas-
cú té les seves ideologies i pensa
de la seva manera. Jo, com a al-
caldessa, respecto el meu poble i,
per tant, no em defineixo, perquè
governo per a tota la gent del mu-
nicipi i hi ha veïns a favor i veïns en
contra del procés.

“Ajudem els veïns a pagar
l’aigua, la llum, el gas i en
alguns casos la hipoteca”

Perfil | Administrativa comptable i compromesa amb el poble
Administrativa comptable de professió, Montserrat Sanmartí ha estat cap de compres, vendes i exportació i

comptabilitat. Molt vinculada als mitjans de comunicació locals, va ser la fundadora de Televisió de Sant Fost i
la seva primera presentadora, l’any 1986. És alcaldessa del municipi des del 2008, quan el seu predecessor, Joan
Gassó, va renunciar al càrrec. Enguany ha revalidat l’alcaldia amb molts bons resultats en les eleccions del 24M.

Montserrat Sanmartí / alcaldessa de Sant Fost (IUSF)

Montserrat Sanmartí ens rep un mes després d’haver revalidat l’alcaldia. 
Amb ella repassem la situació dels temes més polèmics del municipi 
i els projectes que té pensats portar a terme. Assegura que vol 

centrar aquesta legislatura a ajudar les persones més vulnerables.

Pamela Martínez
SANT FOST

“Estem en minoria 

i hem de canviar 

la relació amb els

grups de l’oposició”
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La nova ordenança de
tinença d’animals, en marxa

CULTURA4L’Ajuntament ha fet
nou pas endavant per garantir la
protecció i el benestar animal. I és
que ja està en vigor la nova orde-
nança sobre tinença i protecció
d’animals. Amb aquesta nova
norma, el consistori pretén ga-
rantir la tinença responsable dels
animals per aconseguir un bon ni-
vell de convivència entre persones
i animals, assolir el màxim nivell
de protecció i benestar de les
mascotes i preservar la salut i la
seguretat de les persones i dels
animals.

Fonts de l’Ajuntament asse-

guren que per promoure de ma-
nera adequada aquesta orde-
nança “és necessari que els pro-
pietaris d’animals de companyia
(gossos, gats i fures) compleixin
amb les seves obligacions” i es
demana que “els tinguin correc-
tament identificats i censats, els
portin lligats de manera ade-
quada per la via pública, recullin
les deposicions dels seus animals,
el bon ús de les zones d’esbarjo
per a gossos i la no alimentació
d’animals de carrer”, entre molts
altres punts que queden regulats
a l’ordenança.

Voluntaris independentistes, amb
el suport de l’ANC i els grups
municipals de Convergència i
ERC, han creat la plataforma 27S
Montmeló amb l’objectiu de fer
pedagogia de la independència de
Catalunya al municipi. A la pla-

taforma s’han unit desenes de
ciutadans de tots els colors polí-
tics amb ganes de tirar endavant
una campanya que farà possible
la independència. 

La idea és fer pedagogia per la
independència a través de tro-
bades, xerrades i actes al carrer.
Segons Cisco de Sande, respon-
sable de l’ANC a Montmeló,
“aquesta és la gran oportunitat
d’aconseguir tirar endavant la

independència de Catalunya”.
“S’han de treure les pors i expli-
car tot el que s’aconseguirà”,
afirma, afegint que “aquestes
eleccions han d’aglutinar el vot
independentista, sigui quin sigui
el partit que s’ha votat tradicio-
nalment.” La plataforma impul-
sarà perfils a les xarxes socials
sota el nom de 27S Montmeló,
per tal de promoure el debat i co-
municar totes les activitats.

Pintada d’un mural per la independència a Montmeló. Foto: 27S Montmeló

Neix la nova plataforma
independentista 27S Montmeló 

Cultura | Cent persones tanquen les ‘Nits d’estiu a la Romana’
Les Nits d’estiu a la Romana van cloure el cicle d’aquest any amb la participació d’un centenar de persones.

Dissabte passat es va posar punt final a aquest programa d’activitats que pretén mostrar com vivien els 
romans a l’assentament de Mons Observans. Després d’una visita nocturna teatralitzada al jaciment, els 

assistents van poder gaudir d’un sopar romà o convivium que va servir el restaurant Can Major.
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L’Ajuntament posa en marxa 
un programa d’aliments

SERVEIS4L’Ajuntament, a tra-
vés de la Regidoria de Benestar
Social i Atenció a les Persones,
subministrarà àpats durant
aquest estiu i fins a l’inici del
curs escolar als infants i les se-
ves famílies amb pocs recursos
econòmics. La campanya tam-
bé s’adreçarà als usuaris del
menjador social del Casal de la
Gent Gran-Centre de Dia men-
tre l’equipament estigui tancat
durant el mes d’agost. 

L’anunci d’aquest progra-
ma el va fer l’alcaldessa, Isabel
Garcia, durant la presentació del
Pla de mandat, que inclou gai-
rebé una cinquantena d’actua-
cions, de les quals una vintena

estan adreçades a l’atenció a les
persones garantint les necessi-
tats bàsiques. Un d’aquests
compromisos és l’ampliació dels
recursos pressupostaris perquè
cap persona no es quedi sense
menjar i garantir a totes les fa-
mílies amb rendes baixes l’accés
als ajuts de menjador, tant a les
escoles de primària com a les es-
coles bressol.

L’estiu de l’any 2014, l’A-
juntament va subministrar
àpats a un total de 110 persones.
D’aquestes, 92 persones van
ser infants i famílies amb pocs
recursos i 18 usuaris del men-
jador social del Casal de la Gent
Gran–Centre de Dia. 

Durant aquest estiu la Genera-
litat instal·larà un barracó a
l’Escola Els Aigüerols i un altre
a l’Institut Rovira-Forns. Se-
gons asseguren des de la regi-
doria d’Educació, l’objectiu de la
col·locació d’aquests barracons
és “atendre les necessitats d’es-
colarització dels dos centres
educatius”.

L’actuació a l’escola Els Ai-
güerols consistirà en l’adequació
de l’espai (a l’antic parc del tràn-
sit, al costat de l’escola) i en la
instal·lació de la infraestructura
del prefabricat. Està previst que
el mòdul es divideixi en diferents
espais i serveixi com a menjador-
office i aula de psicomotricitat.

El cost de l’actuació és de
41.306 euros. La Generalitat ja
va anunciar al mes de febrer a
l’Ajuntament que assumiria el
cost del barracó d’Els Aigüerols
per tal de garantir la seva conti-

nuïtat i resoldre els problemes
d’espais que té l’edifici provisio-
nal en el qual es troba l’escola.
Els Aigüerols s’ubica actualment
a l’edifici municipal de Serveis
Educatius a l’espera que la Ge-
neralitat construeixi l’escola a l’a-
vinguda de Santiga.

En el cas de l’Institut Rovira-
Forns, el cost de la infraestruc-
tura prefabricada serà de 26.809
euros. El centre, a més, també
serà objecte de diferents millo-

res, com la reparació de les es-
querdes que han sortit a les pa-
rets i dels desperfectes en fi-
nestres i portes.

Altres actuacions anunciades
per la Generalitat són de repa-
ració de desperfectes i deficièn-
cies de les humitats a l’Escola
Santiga i de goteres a les porxa-
des d’infantil i a l’entrada. A
l’Institut Estela Ibèrica es mi-
llorarà l’ampliació de la ins-
tal·lació elèctrica.

S’instal·laran nous barracons als Aigüerols i al Rovira-Forns. Foto: Arxiu

Més barracons per als Aigüerols
i l’institut Rovira-Forns

Seguretat | La Policia Local posa en marxa ‘El Llibre de vacances’
La Policia Local ha posat en marxa El Llibre de vacances, que estarà actiu fins al 13 de 

setembre. Aquest servei manté informats els usuaris durant el seu període estiuenc de les
incidències que puguin produir-se al seu domicili, comerç o indústria, ja sigui per robatori, 

fuita d’aigua o de gas, entre altres. La inscripció en El Llibre de vacances és totalment gratuïta.
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Vallromanes reivindica la 
seva història amb sis faristols

VALLROMANES4El municipi
fa honor a la seva història. Du-
rant aquesta setmana, l’Ajunta-
ment ha instal·lat sis faristols
que il·lustren diferents moments
del passat de la vila.

Aquests elements s’han ins-
tal·lat a llocs emblemàtics, com la
plaça Lluís Companys, el parc de
Mas Morera, la plaça de l’Esglé-
sia o la Rambla.

Les noves imatges porten per
títol “Església de Sant Vicenç,
1880”, “Arribada de l’autobús,

1915”, “Festa Major, 1915”, “Mas
Morera o Can Morera Gros,
1915”, “Església de Sant Vicenç,
Can Poal i la Sala, 1920” i “Alzi-
nes de Can Galvany”. A més, to-
tes van acompanyades de textos
explicatius. El Celler de l’Avi i
l’Associació d’Amics de la Foto-
grafia han cedit les imatges. 

Aquests faristols se sumen als
tres que hi havia al carrer Vista
Alegre, el més antic del munici-
pi, on es poden veure imatges
dels anys 1917, 1948 i 1958.

Picabaralla per la ubicació dels
grups a la sala de plens de la Roca 
LA ROCA4Una de les primeres
polèmiques del mandat del re-
publicà Albert Gil ha estat cau-
sada per la ubicació dels diferents
grups a la sala de plens de l’A-
juntament.

La proposta del nou batlle és
que CDC, que compta amb qua-
tre regidors, i ICV, que en té
dos, se situin a la banda esquerra,
mentre que els cinc regidors del

PSC i l’únic que va obtenir el PP
siguin a la dreta.

Els socialistes van defensar
que ells havien de situar-se a la
part esquerra, amb els verds. La
picabaralla va causar que els re-
gidors d’ICV acabessin separats
durant el Ple de dilluns passat.

Gil ha assegurat que la situa-
ció es debatrà en la pròxima jun-
ta de portaveus.

La fiscalia demana una pena de
quatre anys de presó i cinc més de
llibertat amb vigilància per a Ro-
nald A., un monitor de ludoteca
del municipi acusat d’abusar se-
xualment d’una nena de 10 anys.
A més, el fiscal va demanar la seva
inhabilitació professional durant
3 anys.

L’acusació pública argumen-
ta que entre l’abril i el desembre
de 2012, l’acusat, practicant un joc
conegut com a puny de la mort,
hauria tocat els pits de la menor,
que aleshores tenia 10 anys. Tam-
bé s’acusa el monitor d’acariciar
els genitals de la nena i de fer-li pe-
tons a la boca.

El passat 15 de juliol, en una
compareixença a la Sala 10 de
l’Audiència de Barcelona, es va
sentir la declaració gravada que
uns psicòlegs van prendre a la me-
nor, en la qual relatava els fets. Els
psicòlegs van afirmar que el seu

relat és “compatible amb els fets
viscuts i coherent”, i que “inclou
detalls i elements de contextua-
lització”. A més, el pare de la me-
nor va explicar que la nena va ex-
plicar els fets en una tutoria, i que
aleshores la directora del centre va
informar la família.

Per la seva banda, l’acusat va
negar que hagués fet tocaments a
la menor conscientment, però va

admetre que, “de manera invo-
luntària”, hauria pogut fregar els
seus pits. El monitor va assegurar
que no va fer cap tocament als ge-
nitals de la menor, i també va ne-
gar haver-li fet un petó. La decla-
ració de Ronald A. va comptar
amb un testimoni favorable, una
companya seva que va assegurar
que l’home seria “incapaç d’abu-
sar d’una nena”.

El judici es fa a la Secció 10 de l’Audència de Barcelona. Foto: Google Maps

El fiscal demana presó per a 
un monitor de ludoteca de Llinars

La Vall del Tenes | El bus que uneix la Vall amb Barcelona guanya usuaris
Segueixen arribant bons resultats de l’E7, l’autobús que uneix diferents municipis de la Vall del Tenes, com

Parets, Santa Eulàlia o Bigues amb Barcelona. Després del primer semestre d’aquest any, més de 85.000
passatgers han fet servir aquest transport, que comunica l’estació de Sagrera Meridiana amb els diferents
municipis. Aquesta xifra reflexa un creixement de 10.000 usuaris respecte els primers sis mesos de 2014. 
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AGENDA SETMANAL
AVUI 24 DE JULIOL
21:00 Swing d’una nit d’estiu. Una nit de swing

per a tothom, de la mà de Bigpotters Swing
i Apollo Jampers! Vine a fer els teus primers
passos amb la classe magistral de Lindy
Hop. / Centre Cívic Can Bassa.

DEMÀ 25 DE JULIOL
16:00 Festa final de temporada de l’Associació de

Jubilats i Pensionistes de Can Pantiquet. Du-
rant tota la tarda els socis celebraran que ha
arribat l’estiu i que s’ha acabat la tempora-
da d’enguany. / Can Pantiquet.

DIUMENGE 26 DE JULIOL
10:15 XXXV Critèrium del Vallès de ciclisme ju-

nior. Una magnífica oportunitat per a donar
a conèixer i veure en acció a les futures estrelles
del ciclisme. / Sortida i arribada de l’avinguda
Llibertad.

DEMÀ 25 DE JULIOL
9:00 Recapte de sang. El Banc de sang i teixits fa

una campanya especial de recollida de sang
amb motiu de la Festa major d’estiu. Tots els
interessats podran donar sang tant al matí com
a la tarda. Donar sang és un acte altruista que
pot salvar vides. / Sot d’en Barriques.

DIUMENGE 26 DE JULIOL
18:00 Trobada poètica. Trobada per llegir i ex-

perimentar la sensibilitat, la força i la belle-
sa de la poesia. Es llegiran versos de diferents
autors i diferents estils poètics. / Sala Bassart-
Cooperativa.

AVUI 24 DE JULIOL
21:30Esport nocturn. Tercera i darrera jornada d'Es-

port nocturn. Una oportunitat de practicar es-
port amb els amics. / Poliesportiu Antonio Gar-
cía Robledo.

DILLUNS 27 DE JULIOL
18:00 Taller de costura. Telitas. Durant el curset

els assistents aprendran a cosir amb diferents
tipus de teles la seva pròpia bossa per anar
a la platja. Activitat organitzada per Veus de
Dona. Cal inscripció prèvia. / Centre Cultural
i Juvenil Can Palegrí.

AVUI 24 DE JULIOL
21:30 Sant Fost Correfoc. Els diables i el foc en-

vairan el poble amb el seu correfoc pels ca-
rrers del municipi. El recorregut començarà
a la plaça de la Vila i continuarà per l’avinguda
Prat de la Riba, fins al Parc de la Pau.

GRANOLLERS LA LLAGOSTA COMARCAPARETSMOLLET

Durant tot el mes de juliol la biblioteca
acull aquesta exposició fotogràfica
que explica el passat del municipi a tra-
vés dels anys. Les fotografies han es-
tat cedides per José Luis Mediavilla. /
Biblioteca Municipal.

Història de la Llagosta
Fins al 31 de juliol a les 15:30

Emmarcat dins la Festa Major de Ga-
llecs, els Castellers de Mollet faran una
actuació en la qual intentaran carre-
gar i descarregar els castells més es-
pectaculars. Tot en un ambient de
bauxa perquè gaudeixin tant grans com
petits. / Ermita de Gallecs.

Festa Major de Gallecs:
Castellers de Mollet
Dg. 26 de juliol a les 12:00

Projecció en versió original de l’obra ma-
gistral de la ciència-ficció Blade Runner,
del director Ridley Scott. La projecció d’a-
questa pel·lícula posarà el punt final al
cicle Cinema Freshhh!, que enguany
ha celebrat la seva tercera edició.  / Parc
de Torras Villà.

Blade Runner
Dc.  28 de juliol a les 22:00

MARTORELLES. L’Escola de Circ Ro-
gelio Rivel fa un taller de circ totalment
gratuït per ensenyar als assistents els
encants i trucs del món del circ. El ta-
ller es portarà a terme els dimarts i di-
jous. / Envelat.

Taller de circ
Fins al 30 de juliol a les 18:00

Derbi molletà per començar
la temporada de futbol

MOLLET4Els aficionats al futbol
de la ciutat tenen marcat en ver-
mell al calendari el dia 5 de se-
tembre. 

I és que el calendari, sempre
capriciós, ha volgut que UD Mo-
lletense i UE Mollet es trobin al
Municipal de la Zona Sud en la
primera jornada del grup 1 de Pri-
mera Catalana.

Després de la desigual tem-
porada 2014-2015 que van pro-

tagonitzar els dos equips (el Mo-
llet va acabar a la zona mitjana
alta, mentre que la Molletense es
va salvar gràcies a l’ascens de la
Pobla de Mafumet), el partit serà
una bona presa per als dos equips,
que voldran començar la lliga
amb bon peu.

Aquest curs, David Ortiz di-
rigirà els vermells, mentre que
Antoni Filgaira continua al cap-
davant dels blanc-i-blaus.

El motociclisme de base es
llueix al Circuit de Catalunya

MONTMELÓ4Les futures figu-
res del motociclisme es van tro-
bar al Circuit el passat diumen-
ge, en la disputa del Campionat
Mediterrani de Velocitat.

El balear Joan Uviña es va
imposar a la Copa Honda CBR
250R amb autoritat. Uviña va
aconseguir la pole position als
entrenaments i va guanyar les
dues mànigues de la sèrie.

En la Copa BMW S1000RR,
David Vigueras va aprofitar la pi-

cabaralla que hi va haver a les
posicions capdavanteres per
prendre el liderat i creuar la
meta com a primer classificat.

Marc Creu i Àlex Rubio van
protagonitzar un intens cara a
cara a l’Open 1000, que es va re-
soldre favorablement al primer.
Said Dahan va aconseguir la
victòria en la categoria Junior
650, i Alexis González va acon-
seguir la victòria en la categoria
Open 600.

El passat 17 de juliol, el nedador
de Parets Miguel Luque, que
entrena al Club Natació Grano-
llers, va guanyar la medalla d’or
en la prova dels 50 metres bra-
ça als Mundials de Natació
Adaptada que s’han disputat a
Glasgow. 

Luque va completar la prova
en 50 segons i 13 centèsimes, i
gràcies a un tram final especta-
cular va poder remuntar i supe-
rar el japonès Takayuki Suzuki,
el plusmarquista mundial, que
arribava al campionat com el
gran favorit.

“Va anar de menys a més i per
això va superar el japonès, que
havia nedat més ràpid en la prè-
via”, assegura Joan Serra, l’en-
trenador de Luque. 

RIO, GAIREBÉ ASSEGURAT
Però la medalla d’or no és l’úni-
ca bona notícia amb la qual el pa-

retà torna de Glasgow. Quan fal-
ta poc més d’un any per als Jocs
Olímpics de Rio (se celebraran
entre el 7 i el 18 de setembre de
2016), Luque té pràcticament
assegurada la seva presència a la
cita del Brasil.

Gràcies a haver aconseguit la
medalla, Luque només ha de fer

la marca mínima B en la matei-
xa prova. L’entrenador del vallesà
va assegurar que aquest objectiu
és “molt assequible, ja que només
ha de nedar dos segons més lent
de com ho ha fet al Mundial”.

La delegació espanyola va
aconseguir 22 medalles als mun-
dials de Glasgow.

Luque, eufòric al podi amb la seva medalla. Foto: CNG

El paretà Miguel Luque, or als
50 metres braça al Mundial

Montmeló | Aaron Martín, campió d’Europa sub 19 de futbol
Nou triomf per a l’esport del municipi. El jove Aaron Martín Caricol es va proclamar cam-
pió d’Europa sub 19 de futbol amb la selecció espanyola el passat cap de setmana. Martín
es va formar a les categories inferiors del CF Montmeló, però amb només 7 anys va fitxar

per l’Espanyol, el seu actual equip. El jove montmeloní és lateral esquerre i central.
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